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附件 1 第三届教师学习与专业发展国际研讨会论文要求

一、论文题目和摘要提交截止时间:2023 年 6 月 30 日

二、论文全文提交截止时间：2023 年 9 月 11 日

三、论文提交邮箱：keyanchu@bjie.ac.cn

四、中文论文提交格式

1．来稿字数：8000 字以内。

2．稿件格式

（1）来稿应包括题目、摘要、关键词、正文、参考文献 5 部分。

（2）来稿请用 A4 纸排版，标题 3 号黑体，署名（含姓名、单位、邮编）5号楷体，

摘要、关键词、正文 5 号宋体，如投递打印稿，请务必同时邮件发送电子稿。

3. 参考文献格式举例

（1）著作类：傅佩荣.解读易经[M].上海：上海三联书店, 2007：12.

（2）期刊类：史宁中.关于未来教师培训的想法[J].中小学教师培训，2010,1：3-5.

（3）学位论文：吴莉霞.活动理论框架下的基于项目学习（PBL）的研究与设计[D]

武汉：华中师范大学硕士学位论文，2006.

4. 注意事项

（1）请务必在稿件中单独附页注明作者姓名、工作单位、联系电话、通讯地址和邮编。

（2）请勿投送在其他刊物上已公开发表的稿件，请作者自留底稿。

（3）请务必寄发电子版。

五、英文论文提交格式

1. The number of manuscripts: less than 8000 words.
2. Manuscript format
(1) The manuscript should include 5 parts: title, abstract, key words, text and references.
(2) Please send the manuscript with A4 paper, Heading 3 in bold, with the signature

(including name, unit, zip code) in italic type 5, the abstract, key words, text 5 in
Times New Roman style. If you submit a printed manuscript, you must send the
electronic manuscript by mail at the same time.

3. Example of reference format
(1) J.van der Geer, J.A.J. Hanraads, R.A. Lupton, The art of writing a scientific article, J. Sci.

Commun. 163 (2000) 51-59.
(2) W. Strunk Jr., E.B. White, The Elements of Style, third ed., Macmillan, New York, 1979.
(3) G.R.Mettam, L.B. Adams, How to prepare an electronic version of your article, in: B.S.

Jones, R.Z. Smith (Eds.), Introduction to the Electronic Age, E-Publishing Inc., New
York, 1999, pp. 281-304.

(4) R.J. Ong, J.T. Dawley and P.G. Clem: submitted to Journal of Materials Research (2003)
(5) Information on http://www.weld.labs.gov.cn

4. Matters of attention

(1) Please be sure to attach the author's name, work unit, contact phone, address and
postal code in the manuscript separately.

(2).Please do not send manuscripts that have been published publicly in other
publications.

(3) Please send the electronic version.

mailto:keyanchu@bjie.ac.cn

